
 

 

HKBU students team up with athletes with intellectual disabilities 
to scoop silver medal at Special Olympics 

浸大生夥智障運動員特殊奧運會奪銀 

 

Students Tong Hon-chi, Wong Chi-ho, Wong Tak-hin, Hui Nok-hang, Jeff Man, Lam 

Ching-hei, Stephen Ma and David Leung (Sport and Recreation Leadership, Year 

3),  teamed up with eight athletes with intellectual disabilities to form the first ever Hong 

Kong Unified Floor Hockey Team and won a silver medal at the 2013 Special Olympics 

World Winter Games. 

  

Department of Physical Education has been a pioneer of Inclusive Sports and teamed up 

eight students with athletes with intellectual disabilities to participate in sports event. Led 

by Mr. Pang Ka-wai, Assistant Lecturer of Physical Education, the Hong Kong team beat 

Italy and Chinese Taipei to win their silver medal. The team’s achievement at the Special 

Olympics World Winter Games, held from 29 January to 5 February in Pyeong Chang, 

South Korea, marked a new era for the development of Unified Floor Hockey in Hong 

Kong. 

 

運動及康樂領袖學三年級學生唐漢枝、黃智豪、黃德軒、許諾恆、萬家裕、林正浠、

馬衍衡和梁諾禮，早前與八位智障運動員首次組成「香港融合地板曲棍球隊」，出

戰「2013 特殊奧運會冬季世界賽」，勇奪銀牌。 
 

作為融合運動先鋒，體育學系派出八名同學與智障運動員組隊，由該系助理講師彭

家威先生率領，參加於一月二十九日至二月五日在韓國平昌舉行的「2013 特殊奧

運會冬季世界賽」，擊敗意大利和中華台北等強隊，贏得銀牌。球隊取得驕人的成

績，標誌著香港融合地板曲棍球的發展進入新紀元。 

 



 
 
The Hong Kong Unified Floor Hockey Team captures a silver medal in Special Olympics 
World Winter Games. 

香港融合地板曲棍球隊於特殊奧運會奪銀 

 
 


